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ACTA DE LA SESSIÓ DEL CONSELL MUNICIPAL DEL DISTRICTE 3

Núm.: 4/2022
Caràcter: ORDINARI
Data: 21 de novembre de 2022
Horari: De 18.00 h a 20.00 
Lloc: Centre Cívic alcalde Morera

Hi assisteixen:

Mònica Polo Rubia Presidenta

Pau Hernández Del Águila Representant Grup Municipal ERC-MES

Manuel Ávila Lorca Representant AV Can Palet

Francisco Utrera Cabrera Representant AV Guadalhorce

Xavier Vives Batlle Representant AV Segle XX

Alba Nos i Melich Representant AS d’entitats de dones

Magdalena Aguilar García Representant AS d’entitats de gent gran

Josep Rodríguez Montserrat Representant AS d’entitats juvenils

Josep Oriol Ventura Caellas Representant Comunitat educativa secundària

Abderrahim El Kanfoudi Representant AS d’entitats ciutadania i drets civils

Membres excusats:

Lluïsa Romero Barrientos Representant Grup Municipal Junts per Terrassa

Pedro José Limón Fernández Representant AS d’entitats culturals

Sofia Cordero Garcia Representant AV Xúquer

Rafael Morante Lorca Representant AS d’entitats solidàries

Anna Ceballos Villach Representant AS d'entitats educatives

Yolima Elisabeth Villada Garzón Representant AS d'entitats educatives

Membres absents:

Ana María Ferrer Alarcón Representant AS d’entitats solidàries

Mercè Corbera Penalva Representant Grup Municipal PSC

Joan Bernaus Massana Representant Grup Municipal Tot per Terrassa

Gonzalo Díaz Hernando Representant Grup Municipals Ciutadans Terrassa

Jose Luis Iguña Salvador Representant AV Can Jofresa

Isabel Parra Viudez Representant AS d'entitats esportives

Mohamed El Asri Representant AS d’entitats juvenils

També hi assisteixen:

Isaac Albert i Agut
Tinent d'alcalde Àrea de Serveis Generals  i  Govern
Obert

David Garcia Castelló Director de serveis de Serveis econòmics

Emília Andreu Almécija Directora Àrea Economia Finances Serveis Generals i 
Govern Obert
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Miquel Ángel Gamell Director dels Serveis Tributaris

Miquel Pérez Almudaina Director Àrea Estructura Territorial i Atenció Ciutadana

Lluïsa Pérez Azcárate Secretària

Ordre del dia

1. Aprovació de l'acta del Consell Municipal del dia 3 d’octubre de 2022
2. Presentació del projecte d’ordenances fiscals i de pressupost municipal per a l'any 2023, a
càrrec del tinent d'alcalde, Sr. Isaac Albert i Agut
3. Informacions de Presidència
4. Precs i preguntes
5. Consultes de la ciutadania

Desenvolupament de la sessió

1. Aprovació de l’acta Consell Municipal del dia 3 d’octubre de 2022

La convocatòria es va enviar per correu electrònic. Com que no hi ha cap esmena, es dona per
 aprovada.

2. Presentació del projecte d’ordenances fiscals i de pressupost municipal per a l’any
2023, a càrrec del tinent d’alcalde, Sr. Isaac Albert

La Sra. Mònica Polo dona pas al segon punt de l'ordre del dia. Dona la benvinguda al Sr. Isaac
Albert (Tinent d'alcalde de l' Àrea Serveis Generals i Govern Obert) que procedeix a l'exposició
d'aquest punt.

El Sr. Isaac Albert explica que hi ha dos objectius clars en el pressupost del 2023 i que són el
de sostenibilitat i el de consolidació. S’ha pres la decisió de no incrementar la pressió fiscal
malgrat l'increment de l’IPC i de la inflació i això vol dir que els ingressos propis en principi no
augmenten. La consolidació té a veure amb els projectes de transformació de la ciutat amb la
idea de consolidar totes les polítiques que s’han dut a terme durant el  mandat.  Diu que la
sostenibilitat passa perquè la situació econòmica no repercuteixi en la ciutadania.

Continua el Sr. Isaac Albert diu que venim d’un pressupost del 2022 amb un import de 215,73
milions d’euros dels quals 4,3 milions d’euros van quedar com a no disponibles. Es va aprovar
un  pressupost  d’inversions  de  19,3  milions  d’euros,  les  societats  municipals  tenen  un
pressupost de 45,4 milions d'euros i tot això suposa un pressupost consolidat de 280,4 milions
d’euros. Explica que durant l’any es va poder aplicar un superàvit de 8,5 milions d’euros. Pel
que fa als Next Generation, explica que l’Ajuntament s’ha presentat a diferents convocatòries
d’aquests fons europeus i els que han arribat al 2022 s’han estat treballant.

Pel que fa a l’any 2023, diu que s'està treballant amb un import  total de 225 milions d’euros.
Explica que s’aprovaran unes inversions de 22 milions d’euros esperant l’impacte dels Next
Generation. Remarca que partiran d'aquests 12,9 milions d’euros que són recursos propis però
que  si  es  sumen  les  inversions  provinents  d’aquests  fons  europeus  ens  podem situar  en
aquestes xifres de 22 milions d’euros. El pressupost de les societats municipals passa  a 51,4
milions d’euros i això fa un import consolidat de 298,4 milions d’euros. El Sr. Isaac Albert diu
que el pressupost creix en ingressos però també en despesa.

Continua el Sr. Isaac Albert i explica, en referència a les ordenances fiscals del 2023 que hi ha
increment  zero  tant  dels  tipus  impositius  com  dels  coeficients  i  per  tant  no  augmenta  la
fiscalitat. Informa que aquest any 2023 entrarà en funcionament un gestor tributari que acabarà
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impactant d’una forma molt positiva en la ciutadania per què facilita el pagament i genera un pla
personal  de pagament que permetrà gestionar  els  seus tributs  d’una forma personalitzada.
Informa que s’han dut a terme millores tècniques en l’àmbit de les bonificacions i les comunitats
energètiques, del patrimoni, dels comptadors de l’aigua, de la tinença d’animals de companyia
etc que no tenen cap impacte en els rebuts.

A continuació, explica que el recurs més important d’un ajuntament és l’IBI amb una recaptació
de 61 milions d’euros. La participació en els impostos de l’Estat (PIE) són 65 milions d’euros.
Altres aportacions d’altres administracions (Generalitat de Catalunya i Diputació) suposen 27
milions d’euros. Taxes i preus públics amb un import de 38 milions d’euros. L’impost de vehicle,
9 milions d’euros. L’ impost d’activitats econòmiques (IAE) 9 milions d’euros. La plusvàlua 7
milions i mig d’euros. Recorda que amb aquest impost abans es recaptaven 12 milions d’euros.
L’impost de construccions (ICIO) suposa gairebé 6 milions d’euros. Aquest són els ingressos
principals de l’Ajuntament que fa un total de 225 milions d’euros. Explica el Sr. Isaac Albert que
gairebé un 59% son ingressos propis i per tant depenen de les nostres dedicions i un 41% de
participació  d'ingressos  de  l’Estat  i  d’altres  administracions.  Continua  el  Sr.  Isaac  Albert  i
explica  les  principals  taxes  i  preus  públics  que  suposen  gairebé  38  milions  d’euros.  En
referència a la taxa de residus, el Sr. Isaac Albert posa de manifest que aquesta taxa ha de
tendir i s’ha d’acostar a cobrir el cost real del servei i cada any estem més lluny del cost real del
servei i en aquest moment estem al voltant del 55% del cost real. La recollida de residus a la
ciutat té un cost de gairebé de 26 milions d’euros, dels quals només en recaptem 13 milions i la
resta surt de la recaptació general que no cobreix la taxa.

Continua el  Sr.  Isaac Albert  i  explica que al  pressupost  del  2023 tenim la problemàtica de
l’increment de la despesa amb un increment de 17 milions d’euros. Si ingressem 9 milions més
però tenim una despesa de 17 milions més, això vol dir que tenim 8 milions d’euros que hem
d’interioritzar  dins del  pressupost  i  això ens condiciona i  ens complica a l’hora de prendre
decisions.  Explica  que  aquest  augment  dels  ingressos  prové  dels  5,2  milions  d’euros
d’ingressos propis, menys 4,5 milions d’euros de la plusvàlua, dels 2,2 milions de les PIE i dels
6,4 milions d’euros d’ingressos d’altres administracions. Aquests últims explica que es tracta
d'ingressos molt finalistes. D’aquest 6 milions d’euros, 2,2 milions van destinats a la gratuïtat de
les  escoles  bressols  i  4,2  milions  d’euros  venen  condicionats  pel  Contracte  Programa  de
Serveis Socials.

En referència a l’increment de la despesa, diu que moltes de les coses que genera aquest
increment no depenen directament de l’Ajuntament com poden ser els subministraments amb
un increment de 4 milions d’euros sobre el pressupost a l’any 2022. Pel que fa a la càrrega
financera, informa que s’han apujat els tipus d’interès i hem de pressupostar 2,2 milions més de
càrrega  financera.  Per  altra  banda,  quan  els  pressupostos  generals  de  l’Estat  aproven
l’increment de retribucions salarials,  això ens impacta en 5,5 milions d’euros. Explica el Sr.
Isaac Albert que també hi ha dedicions polítiques com la consolidació de polítiques i de serveis
que suposa un augment de 3 milions d’euros. Diu que aquí hi ha temes de neteja i de transport
que impacten en aquest sentit. Hi ha el compromís de finalitzar l’any amb una plantilla de la
policia municipal de 300 efectius. Al 2022 es va prendre la decisió d’augmentar en 46 agents
més la plantilla de la policia municipal, al 2023 han d’entrar entre 15 i 20 nous agents, amb un
impacte econòmic de 1,6 milions d’euros. 

Continua el Sr. Isaac Albert i explica en referència a la distribució del pressupost ordinari que
40,45 milions van destinats al servei públic en concret al projecte de desplegament territorial,
optimitzar  serveis  i  empreses  municipals.  En  l’àmbit  de  l’espai  públic  i  sostenibilitat  es
destinaran  86,99  milions  d’euros  a  la  millora  de  la  seguretat,  la  neteja,  la  transformació
energètica i polítiques de sostenibilitat. 22,7 milions d’euros destinats a promoció econòmica i
projecció de la ciutat. Esports i cultura, turisme innovació i audiovisual i dinamització comercial.
En l’àmbit dels drets socials es destinaran 34,23 milions d’euros. L’àrea de cicles de la vida es
dota de 28,75 milions d’euros enfocats a l’escolarització i a la lluita contra la segregació escolar
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Continuà el Sr. Isaac Albert i en l’apartat d’inversions explicà que es disposa d’uns 22 milions
d’euros dels quals 13 milions provenen de recursos d’altres administracions i de recursos propis
i  els  altres  9  milions  provenen  dels  fons  europeus  Next  Generation.  Informa que  hi  ha
inversions en el servei públic en concret en desenvolupament informàtic, en els equipaments
municipals i en l'accessibilitat dels espais públics. En espai públic i sostenibilitat, inversions en
actuacions al territori, en manteniment i en rieres. En l’àmbit de promoció econòmica i projecció
de la  ciutat  es  faran  inversions en l’àmbit  dels  polígons,  mercats,  equipaments  esportius i
culturals i l’Antic Ajuntament. En drets socials s’aposta per l’habitatge i l’accessibilitat de la via
pública. En cicles de la vida s’actuarà en equipaments educatius i equipaments de joventut.

En referència al Next Generation, el Sr. Isaac Albert explica que en l’àmbit de turisme, del
modernisme industrial  hi  ha un projecte  de 4,3 milions d’euros amb una subvenció de 4,3
milions d’euros, explica que encara no hi ha una resolució però som optimistes en aquest sentit.
Posa de manifest que això està bé perquè hi ha convocatòries que tot i que et donin una part
del projecte, l’Ajuntament ha d’aportar una altra part i això condiciona el pressupost. En l’àmbit
de rehabilitació d’edificis hi ha diferents projectes en marxa, un és l’Antic Ajuntament que ha
estat atorgat amb un projecte de 950.000 euros i una subvenció de 647.000 euros. Hi ha un
altre en marxa amb un projecte de 7,5 milions d’euros amb una subvenció de 3 milions d’euros
al  Vapor Cortés.  Pel  que fa  a les rieres,  informa que aquest  ha estat  denegat.  En l’àmbit
d’agenda urbana s’ha atorgat amb resolució definitiva amb un import de 250.000 euros. En
l’àmbit  de  transformació  digital  i  modernització  de  l’administració  s’ha  atorgat  amb  un
pressupost de 1,3 milions d’euros i una subvenció de 832.000 euros. Pel Next Generation de
zones de baixes emissions l’Ajuntament es va presentar a dues convocatòries, una ja ha estat
atorgada amb un projecte de 12,7 milions i una subvenció de 8,9 milions amb molt impacte a la
via pública i un segon que s’ha presentat però que encara no hi ha resolució definitiva per un
import  del  projecte  de  11  milions  d’euros,  del  qual  s’han  sol·licitat  7  milions  d’euros  de
subvenció i l’aportació municipal serà de 3 milions i mig d’euros. Recorda que són gairebé 40
milions d’euros d’inversions en fons europeus i és molt important perquè l’Ajuntament té una
capacitat de fer entre 40 i 50 milions d’euros d’inversió en un mandat de quatre anys.

Finalment el Sr. Isaac Albert informa que s’ha presentat la proposta als Consells Municipals de
Districte, s’han fet les audiències públiques i s’ha fet reunions amb els agents socioeconòmics
de la ciutat. La idea és aprovar el pressupost al Ple extraordinari del 30 de novembre perquè
puguin entrar en vigor l’1 de gener de 2023.

Un cop finalitzada la presentació, la presidenta obre el torn de preguntes.

Pren la paraula el Sr. Manuel Àvila i pregunta en referència a l’Auxiliar Estambrea i al solar
davant de la farmàcia del carrer Bages i sobre la via verda que s'havia de fer a la riera, si el
pressupost contempla alguna d’aquestes actuacions. Comenta que li agradaria que quan es fes
algun projecte al Districte 3 es donés informació.

Respon la Sra.  Mònica Polo que en referència a l’Auxiliar  Estambrera,  a finals de 2021, la
propietat va enviar a Urbanisme, de manera informal, el pla de millora que havien redactat el
2007. Els serveis tècnics el van estudiar i van fer tota una sèrie d'observacions que han donar
lloc diverses reunions, la darrera el maig de 2022. De moment la propietat no ha presentat el
document  esmenat  per  a  la  seva  tramitació.  Respecte  parcel·les  del  sector  delimitat  pels
carrers de Germà Joaquim i Bages es va aprovat inicialment el canvi de sistema i la propietat
va presentar al·legacions. Estan pendents de reunir-nos amb ells per a la seva resolució.

Afegeix el Sr. Isaac Albert que a nivell pressupostari es pot fer molt poca cosa i diu que en
l’àmbit del manteniment del Districte 3 i de l’espai públic, hi ha partida per tots els districte ja
que estem parlant de gairebé 10 milions d’euros. En el tema del futur equipament de l’antiga
fàbrica Saifa-Keler, recorda que ja s’ha fet en concurs d’idees i ara s’ha de decidir quin és el
projecte que es tira endavant. Afegeix que aquest projecte, des d’un punt de vista polític, no hi

4



Coordinació Districtes

ha debat i tindrem el projecte. Avança que per al 2023 hem d’intentar que aquest projecte sigui
una realitat,  però digiu que el  problema el  tindrem al  2024.  Quan s’aprova  un pressupost
d’inversions no només aproves els de l’any si no que s’aproven també els plurianuals, és a dir,
si una inversió que dura més d’un any no la pots posar al 2023 si aquesta partida et condiciona
el pressupost del 2024. El següent pas serà encarregar el projecte i en principi quan es fa això
es fa també l’adjudicació de l’obra i segurament això es podrà fer durant el 2023.

Pren la paraula el Sr. Xavier Vives i, en referència a la taxa de residus, pregunta si hi ha algun
pla per fer front al possible augment de les taxes.

Respon el Sr. Isaac Albert i diu que cal diferenciar entre el què és neteja i gestió de residus. Diu
que quan parlem de taxa de residus ens referim a recollida i  tractament. Explica que quan
parlem de neteja ens preocupem de si el contenidor està brut però no del que hi ha a dintre.
Quan expliquem que el cost del servei, la neteja no té taxa. La taxa s’ha d’adequar als diferents
models de recollida que hi ha a la ciutat, però també s’ha d’adequar al cost del tractament.
Afegeix que en aquest sentit hi ha feina feta juntament amb el Consorci de Residus en l’àmbit
de la taxa i de la gestió i recollida de residus.

Pren de nou la paraula el Sr. Xavier Vives i diu que la convivència d’aquests diferents models
ha de portar a que la gestió que s’està fent d’això sigui millor i afegí que si aquest preu puja,
també haurà de pujar la millora de la gestió d’aquest tema que passaria per un pla director
plurianual  que ajudi  a  portar  a  terme tots  els  matisos que cada anualitat  portarà  que  ens
permeti dur aquest tema a bon port i que ajudi a que aquests sobrecostos han de ser recollits
en aquest concepte de pagament per generació on, qui més generi. més pagui. Insisteix en
posar en marxa aquest pla director al 2024.

Respon el Sr. Isaac Albert que es posa en crisi la gestió per que la ciutat està bruta i considerà
que són coses diferents. Hem de ser capaços de tenir una ciutat neta però aquí del que parlem
és de la taxa de residus. A Terrassa tenim la taxa de particular més baixa de la comarca i en
canvi tenim la taxa comercial més alta de la comarca.

Pren la  paraula  la  Sra.  Magdalena  Aguilar  i  pregunta  en referència  les subvencions de la
Generalitat per a l'accessibilitat dels pisos i les substitucions de les cobertes d’amiant.

Respon el Sr. Isaac Albert i diu que no són recursos que arribin a l’Ajuntament. Ho gestiona
directament la Generalitat amb les empreses que ho han de dur a terme. Emplaça a la Sra.
Aguilar a demanar informació a l’Oficina d’Habitatge.

Afegeix la Sra. Emília Andreu que no té informació al respecte i diu que si que hi ha uns ajuts
que l’empresa d'habitatge s’ha presentat  per un tema de treballar l'accessibilitat  d’edificis a
alguns barris de la ciutat com Can Palet II i Santa Margarida.

Pren de nou la paraula la Sra. Magdalena Aguilar i  pregunta en referència als pisos de la
VITASA que abans es netejaven els patis interiors i ara no.

Respon la Sra. Maria Lluïsa Pérez i diu que s’està fent el seguiment i la neteja.

Pren la paraula el Sr. Oriol Ventura i diu que, a nivell d’educació s’ha comentat que ha hagut
una reducció de ràtio però que amb la matrícula viva, les escoles estan amb la ràtio de sempre i
comenta que potser s’hauria de fer una millor previsió de les línies de cara al curs vinent.

Respon el Sr. Isaac Albert que efectivament, la matricula viva i complicada en aquesta ciutat.
Diu que es traslladarà aquesta petició a la regidora d’Educació.
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Pren la paraula el Sr. Abderrahim El Kanfoudi i pregunta quins diners es destinaran a habitatge
socials i si hi ha un projecte per la millora de l'eficiència energètica dels edificis.

Respon el Sr. Isaac Albert i  diu que es vol mantenir  la línia en la que s’està treballant.  La
Societat Municipal d’Habitatge té una certa capacitat al 2023 per segui invertint en millora i en
alguna  adquisició  malgrat  que  estem lluny  de  les  necessitats.  Recorda  que  hi  ha  un  Pla
d'Habitatge  que  marca  les  línies  d’inversió  i  que  pressupostàriament  s’intenten  mantenir.
Sabem que al 2023 el pressupost es redueix però que la societat té capacitat per fer front a les
inversions  que  li  pertoquen.  Comenta  que  demanarem  les  dades  a  la  Societat  Municipal
d’Habitatge. 

Pren de nou la paraula el Sr. Abderrahim El Kanfoudi i diu que l’augment de la demanada i de
la població no va de la mà de més habitatge social.

Respon el Sr. Isaac Albert i diu que Terrassa té un volum d’habitatge públic important. La ciutat
creix  i  creix  també  en  necessitats.  S’està  treballant  perquè  totes  les  noves  promocions
d’habitatges tinguin un 30% d’habitatge protegit.

Pren la paraula la  Sra.  Alba Nos i  pregunta en referència als  pisos buits  i  quina gestió  fa
l’Ajuntament al respecte.

Respon el Sr. Isaac Albert que hi ha una negociació molt constant amb aquests grans tenidors
perquè posin al servei de la ciutat aquests habitatges. Afegeix que molts d’aquests habitatges
estan en males condicions que caldria fer una forta inversió. Diu que no té les dades però que,
quan hi ha un paquet important d’aquests habitatges i estan en bones condicions, l’Ajuntament
els ha comprat. S’està treballant en posar un recàrrec en l’IBI dels habitatges buits d’aquests
grans tenidors. Comenta que demanarem les dades a la Societat Municipal d’Habitatge.

Pren la paraula la Sra. Mònica Polo, presidenta del Consell i agraeix la presència del Sr. Isaac
Albert, així com dels tècnics municipals. 

3. Informacions de Presidència

La Sra.  Monica Polo informa que des de CatSalut s’ha parlat amb les diferents entitats del
territori i també ha fet una visita amb les entitats de salut mental.

Pel que fa al CAP Sud CatSalut ha confirmat que s’ha de refer i faran obres i en referència a la
ubicació del CUAP informa que està previst fer una visita al mes de desembre al terreny on es
construirà el nou Centre d’Urgències, és el terreny on actualment hi ha l’aparcament de la UPC,
al Cementiri Vell (c. Pau Marsal, carretera Montcada, c. Joaquim Costa).

En aquest punt pren la paraula el Sr. Manel Ávila pregunta com s’atendrà als usuaris del CAP
Sud quan es facin les obres del nou centre.

La Sra. Mònica Polo respon que el CUAP serà un centre d’urgències d’atenció primària per a
tota la ciutat. Respecte el CAP Sud, la Generalitat ha de venir a valorar si es poden arreglar les
deficiències de l’actual edifici o cal fer un de nou, al mateix lloc.

Comenta que hi  ha un projecte  per  construir  un altre CAP a la ciutat,  un Centre  de Dia  i
residència per a persones amb discapacitat intel·lectual i una segona residència de gent gran.
Explica que ha visitat la residència de Mossèn Homs, la 5a Planta i  que ha quedat molt bé

En l’àmbit de l’accessibilitat la  Mònica Polo  informa sobre la col·locació de pictogrames als
establiments del Parc Vallès per facilitar l’accessibilitat cognitiva.
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Informa també que el Servei de Gent Gran està treballant al Districte 3, conjuntament amb Creu
Roja i les entitats del territori, un projecte que es diu Lligams, contra la soledat no volguda.

En referència a l’aparcament provisional al solar de la fàbrica Saifa Keller s’informa que es
preveu que puguin començar les obres entre la segona quinzena de gener i principis de febrer.

Sobre  la  concentració  en  contra  de  la  violència  masclista  del  proper  divendres,  25  de
novembre,  a les 19 h a  la  Pl.  Can Palet,  demana la  participació  a  l’acte  dels  consellers  i
conselleres.

La Sra. Mònica Polo recorda que la visita del Patge Xiu-Xiu tindrà lloc el divendres, 30 de
desembre, de 17 a 19,30 h a la Sala Polivalent del barri de Can Jofresa, al carrer Vic.

En referència a les obres previstes per al 2023 al Districte 3, la Sra. Polo informa que s’enviarà
tota la relació per correu electrònic.

En referència a les consultes que es van fer al darrer consell, la Sra. Mònica Polo respon el
següent:

Calendari públic del recinte d’Els Bellots: El Servei de Cultura està acabant de definir com es
penjarà al web municipal. 

Sobre les queixes del repartiment de programa de festa major a diferents zones del Districte,
ens comenten des del Servei de Cultura que es va controlar el repartiment de l’empresa amb
fotografies que els van enviar de molts carrers on havien repartit i que la propera remesa no la
realitzarà aquesta empresa.

Petició  reunió  amb  l’ACA  per  parlar  de  l’estat  de  les  rieres:  l'ACA  és  coneixedora  de  la
problemàtica de les rieres a Terrassa; ara mateix, ha prioritzat el tema de l'esfondrament del
camí lateral de la riera de Palau (aigües avall dels Jutjats) i restem pendents de poder fer la
trobada més endavant. 

Queixes sobre les molèsties que ocasionen les discoteques a la zona del ca. Miño i Duero: S’ha
fet  una reunió amb Policia,  diferents serveis municipals  i  associacions de veïns dels barris
afectats i s’està fent un seguiment.

Queixes per les molèsties que ocasionen alguns veïns del carrer Wilson / Germà Joaquim: la
Policia municipal està fent un seguiment.

Calendari per implementar la pacificació del barri de Can Palet: El Servei de Mobilitat ens ha
informat  que,  segons les  previsions  del  Servei  de Projectes  i  Obres,  les  actuacions  estan
previstes entre els mesos de juny i octubre de 2023. 

Espais lliures al barri de Can Palet. Us passem les darreres informacions que ens han facilitat
el Servei d’Urbanisme.

Pel que fa a l'Àmbit de l’antiga fàbrica Auxiliar Estambrera, a finals de 2021, la propietat va
enviar a Urbanisme, de manera informal, el pla de millora que havien redactat el 2007. Els
serveis  tècnics  el  van  estudiar  i  van  fer  tota  una  sèrie  d'observacions  que  han  donar  lloc
diverses reunions,  la darrera el  maig  de 2022.  De moment la propietat  no ha presentat  el
document esmenat per a la seva tramitació.

Respecte parcel·les del sector delimitat pels carrers de Germà Joaquim i Bages es va aprovat
inicialment  el  canvi  de sistema i  la  propietat  va presentar  al·legacions.  Estan pendents de
reunir-nos amb ells per a la seva resolució.
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Final  de  línia  bus  al  carrer  Wilson:  el  Servei  de  Mobilitat  està  fent  un  seguiment  de  l’ús
d’aquesta parada i  de la de Can Jofresa per valorar  si  es pot  moure el  punt  de regulació
d’autobusos.

4. Precs i Preguntes

Pren la paraula la Sra. Magdalena Aguilar i pregunta en referència a quines actuacions es faran
al carrer Sindicat.

Respon la Sra. Maria Lluïsa Pérez que es faran actuacions tàctiques en calçada per millorar els
itineraris a peu a la ciutat i que els enviarà tota la informació per correu electrònic.

Afegeix la Sr. Mònica Polo que també es faran actuacions d’adaptació a les cantonades del
carrer Ramón y Cajal amb Agricultura i Albinyana. Recorda que es treballa per lots, que hi ha
lots aturats des de fa molts anys a nivell pressupostari i que ara es posaran al dia.

5. Consultes de la ciutadania

No n’hi ha

Tancament i cloenda de la sessió 

Secretària Vicepresidenta

Lluïsa Pérez Azcárate Sofia Cordero García
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